



Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

In order to protect consumer legitimate rights, the European Union, UK, USA, Canada, Australia together with other countries in the world has established special notification systems to provide information of products which may cause risk to people health and safety.

A total of 33 notifications of children's toys were declared in EU RAPEX are from **Germany, France, Poland, Czechia, Finland, Lithuania, Spain, Croatia, Latvia, Romania, Slovakia**; 2 notifications in UK official for product safety and Standards website; 2 notification in Healthy Canadians official website; 2 notifications in Australian product safety recalls official website; 3 notification in CPSC official website from 28 to 31 week of 2024. Except the notification in Australian product safety recalls official website, in which the original country of toys are not mentioned, **up to 39 notifications of children's toys are from China among all those notifications**. Toys were notified because :The migration of boron from the product is too high. Contain or release small parts. Phthalates content exceeds the limit level, etc.

Risk	Notifying country	Regulation/ Standard	Notifica-tion count	Products	Partial Pictures
Chemical The migration of boron from the product is too high.	Latvia Germany	EN 71-3	7	Modelling clay Toy slime	
Choking Contain or release small parts.	Lithuania Germany France Finland Spain	EN 71-1	5	Rattle toy set Toy rattle Magnetic fishing game Soft toy set Pull-along toy	
Choking The seams come easily apart, making the filling accessible.	Poland UK	EN 71-1 Toys (Safety) Regulations 2011	3	Soft toy Plush toy gift set	





Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

Continue:

Risk	Notifying country	Regulation/ Standard	Notifica-tion count	Products	Partial Pictures
Chemical Phthalates content exceeds the limit level.	Lithuania France Croatia	REACH ANNEX XVII	3	Doll Soft toy Plastic toys	
Environment Lead and cadmium content exceeds the limit level.	Czechia	RoHS 2 Directive	3	Fishing game Toy kitchen set Toy chainsaw	
Burns The product is easily flammable and the flame propagation is too high.	Finland Canada	EN 71-2 SOR/2011-17	2	Fancy-dress costume Halloween Witch Hat	
Environment Lead content exceeds the limit level.	Slovakia Poland	RoHS 2 Directive	2	Luminous mask Electric toy	





Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

Continue:

Risk	Notifying country	Regulation/ Standard	Notifica- tion count	Products	Partial Pictures
<p>Chemical , Choking</p> <p>The toy can easily open, leaving the button batteries accessible. A child could put them in the mouth, which could cause damage to the child's gastrointestinal tract or choking.</p>	<p>Finland USA</p>	<p>EN 62115 ASTM F963</p>	2	<p>Toy kitchen set LED Light-up Jelly Ring Toys</p>	
<p>Choking</p> <p>Very young children might put the duck in their mouth. The size of the duck creates a risk of choking by regurgitation.</p>	France	EN 71-1	1	Plastic toy set	
<p>Choking</p> <p>Due to their characteristic appearance, form, colour and size, the product may be mistaken for foodstuff.</p>	Romania	<p>Food Imitating Directive Toy Safety Directive EN 71-1</p>	1	Plastic toy set	
<p>Injuries</p> <p>The product contains magnets with a high magnetic flux.</p>	Poland	EN 71-1	1	Magnetic puzzle set	





Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

Continue:

Risk	Notifying country	Regulation/ Standard	Notifica- tion count	Products	Partial Pictures
<p>Damage to hearing The sound pressure level of the bell is too high.</p>	Poland	EN 71-1	1	Toy telephone	
<p>Damage to sight They do not have a blaze orange tip that is required by the mandatory toy standard to differentiate toy guns from real guns, and the projectiles pose an eye injury hazard to children because they do not meet the requirements in the mandatory toy standard for projectile toys.</p>	USA	ASTM F963	1	Electric Folding Soft Bullet Toy Guns	
<p>Choking The wooden base can detach from the wooden rod and release the three plastic rings, posing a choking hazard to young children.</p>	USA	ASTM F963	1	Rattles	





Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

Continue:



Risk	Notifying country	Regulation/ Standard	Notifica- tion count	Products	Partial Pictures
Chemical The toy releases an excessive amount of Bisphenol A.	France	Toy Safety Directive	1	Bath toy	
Chemical Lead content exceeds the limit level.	Canada	SOR/2018-83	1	Toy Race Cars	
Choking Suffocation Contain or release small parts. Plastic packaging is too thin, may cover the mouth and nose causing suffocate.	France	EN 71-1	1	Soft toy	
Choking Cuts Contain or release small parts. The toy present sharp edges, which can cause cuts or injuries to a child.	Lithuania	EN 71-1	1	Soft toy	





Toy Products Recall Notifications-2024 report 7

Continue:

Risk	Notifying country	Regulation/S tandard	Notifica-tion count	Products	Partial Pictures
<p>Burns Choking Fire Contain or release small parts. The product is easily flammable and the flame propagation is too high.</p>	Spain	EN 71-1 EN 71-2	1	Fancy-dress costume	
<p>Choking Chemical Suffocation Contain or release small parts. The felt pens' inks contain a mixture of the preservatives methylchloroisothiazolinone (MCI) and methylisothiazolinone (MI). Dermal contact with MCI and MI containing products can provoke allergic contact dermatitis to sensitised persons. Plastic packaging is too thin, may cover the mouth and nose causing suffocate.</p>	France	EN 71-1 EN 71-7	1	Finger painting kit	

Referenced web:

- <https://ec.europa.eu/safety-gate-alerts/screen/search?resetSearch=true>
- <https://www.cpsc.gov/Recalls>
- <https://recalls-rappels.canada.ca/en/search/site>
- <https://www.productsafety.gov.au/recalls>
- <https://www.gov.uk/product-safety-alerts-reports-recalls?>

Remark: All pictures above are selected from the referenced web.





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

为了保障消费者的合法权益，欧盟、英国、美国、加拿大、澳大利亚等国均建立了专门的预警通报机制，对不合格的玩具产品进行通报。

2024年第28-31周，欧盟RAPEX通报公布的玩具通报案例共33例，来自**德国、法国、波兰、捷克、芬兰、立陶宛、西班牙、克罗地亚、拉脱维亚、罗马尼亚、斯洛伐克**；英国产品安全与标准部门官网2例，加拿大卫生部官网2例，澳大利亚产品安全召回官网2例，美国CPSC官网3例。除了澳大利亚产品安全召回官网当中通报案例未指明玩具的原产国外，**其它所有的通报案例当中原产国是中国的案例高达39例**。涉及的通报原因包括硼迁移量过高，含有或易产生小部件，邻苯二甲酸酯含量超标等。

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
化学 产品的硼迁移量过高。	拉脱维亚 德国	EN 71-3	7	造型黏土 玩具史莱姆	
窒息 含有或易产生小部件。	立陶宛 德国 法国 芬兰 西班牙	EN 71-1	5	拨浪鼓套装 玩具摇铃 磁铁钓鱼玩具 软体填充玩具套装 推拉玩具	
窒息 玩具接缝容易裂开，导致填充物可触。	波兰 英国	EN 71-1 Toys (Safety) Regulations 2011	3	软体填充玩具 毛绒玩具礼品套装	





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
化学 邻苯二甲酸酯含量超标。	立陶宛 法国 克罗地亚	REACH ANNEX XVII	3	娃娃 软体填充玩具 塑料玩具	
环境 铅和镉含量超标。	捷克	RoHS 2 Directive	3	钓鱼玩具 厨房玩具套装 玩具电锯	
烧伤 产品易燃烧, 并且火焰传播速度过快。	芬兰 加拿大	EN 71-2 SOR/2011-17	2	儿童化妆舞会服装 万圣节女巫帽	
环境 铅含量超标。	斯洛伐克 波兰	RoHS 2 Directive	2	发光面具 电动玩具	





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
<p>化学窒息</p> <p>电池舱很容易打开/损坏,使纽扣电池易于使用。孩子可能会将它们放入口中,这可能会损坏孩子的胃肠道或窒息。</p>	芬兰 美国	EN 62115 ASTM F963	2	厨房玩具套装 LED发光果冻环玩具	
<p>窒息</p> <p>很小的孩子可能会把鸭子放进嘴里。鸭子的大小会造成反胃窒息的风险。</p>	法国	EN 71-1	1	塑料玩具套装	
<p>窒息</p> <p>由于其独特的外观、形状、颜色和大小,该产品可能被误认为是食品。</p>	罗马尼亚	Food Imitating Directive Toy Safety Directive EN 71-1	1	塑料玩具套装	
<p>伤害</p> <p>产品含小型高能磁铁。</p>	波兰	EN 71-1	1	磁力拼图	





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
<p>听力损伤 产品发出的声压级太高。</p>	波兰	EN 71-1	1	玩具电话	
<p>视力损伤 没有按照要求用火焰橙色尖端，以区分玩具枪和真枪，并且由于不符合弹丸玩具的强制性玩具标准的要求，因此对儿童造成眼睛伤害的危险。</p>	美国	ASTM F963	1	电动折叠软弹玩具枪	
<p>窒息 木制底座可能会从木棍上脱落，并使三个塑料环脱落，对幼儿构成窒息危险。</p>	美国	ASTM F963	1	摇铃	
<p>化学 产品双酚A (BPA) 含量超标。</p>	法国	Toy Safety Directive	1	沐浴玩具	





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
<p>化学 铅含量超标。</p>	加拿大	SOR/2018-83	1	玩具赛车	
<p>窒息 窒息 含有或易产生小部件。包装的塑料袋太薄，可能会盖住嘴巴和鼻子，导致窒息。</p>	法国	EN 71-1	1	软体填充玩具	
<p>窒息 割伤 含有或易产生小部件。存在锐利边缘，可能会划伤或割伤儿童，造成伤害。</p>	立陶宛	EN 71-1	1	软体填充玩具	





玩具产品召回通报预警-2024年第7期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
烧伤 窒息 易燃 含有或易产生小部件。产品易燃烧，并且火焰传播速度过快。	西班牙	EN 71-1 EN 71-2	1	儿童化妆舞会服装	
窒息 化学窒息 含有或易产生小部件。含有防腐剂甲基氯异噻唑啉酮 (MCI)和甲基异噻唑啉酮 (MI)的混合物。皮肤接触含MCI和MI的产品可能引起皮肤过敏。包装的塑料袋太薄，可能会盖住嘴巴和鼻子，导致窒息。	法国	EN 71-1 EN 71-7	1	手指画工具箱	

参考网站:

- <https://ec.europa.eu/safety-gate-alerts/screen/search?resetSearch=true>
- <https://www.cpsc.gov/Recalls>
- <https://recalls-rappels.canada.ca/en/search/site>
- <https://www.productsafety.gov.au/recalls>
- <https://www.gov.uk/product-safety-alerts-reports-recalls?>

备注:以上图片均来自以上参考网站。

